

# Protokoll styremøte NPF Nr. 16 – 2021/2023

**Dato:** 13. februar 2023

**Sted:** Teams - møte

**Tid:** Kl. 16:30-19:30

**Fremmøtt:** Geir Kvillum (President), Knut Kjelsås (Visepresident), Elsa Du Plessis, Tonje Pedersen (Styremedlemmer), og Bengt Adeler (vara med stemmerett).  
Fra adm. Sven Nordby Anderssen (Gensek), og Martin L. Hanssen (Org. og lederutvikler).

**Forfall:** Torgeir Toppe.

Tidsplan	Saksbeskrivelse	Ansvar	Tidsfrist
	<p><b><u>Faste saker</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>Godkjenning av innkallingen, sakslisten, og saker under eventuelt. <b>Vedtak: Godkjent.</b></li><li>Godkjenning av Protokoll styre møte 15-19/21. <b>Vedtak: Protokollen nr. 15 godkjennes som forelagt møte.</b></li></ol>		
<b>Sak 39-21/23</b>	<p><b>Plan for Padletinget 2023</b></p> <p>Dirigent vil ha et møte med president og GS i god tid før Padletinget.</p> <p>Tingdelegater tilbys introduksjonskurs/webinar i forkant av Tinget, som forberedelser til Tinget og en introduksjon til idrettspolitik. Her vil det også informeres om bruk av post 3 midler</p> <p>Utsendelse innkalling til Padletinget senest 14. februar.</p> <p>Årsrapporten 2022 er i rute, og danner grunnlaget for Kontrollutvalgets beretning og Revisjonsberetningen.</p> <p><b>Vedtak: Årsrapporten ferdigstilles i uke 8.</b></p>		14. Feb Uke 8
<b>Sak 40-21/23</b>	<p><b>Virksomhetsplan 2023/24</b></p> <p>Status kommentarer på Virksomhetsplan (VP) i teams. Styret hadde noen kommentarer og forslag til</p>		

	<p>endringer på VP-komiteens forslag, som var et gjennomarbeidet og godt grunnlag for endelig behandling..</p> <p><b>Vedtak: Visepresident med støtte fra styret utarbeider et endelig forslag til ny VP.</b></p>		15. mars
<b>Sak 46-21/23</b>	<p><b>Budsjett 2023/24</b></p> <p>Tildelinger for Post 2 og 3 samt prosjektstøtte OLT (post 4) er nå på plass i.h.h.t. tildelingsbrev.</p> <p>Det er kommet muntlig fra OLT at Summit 2024 i tillegg til de første kr 300.000 vil tildele Padleforbundet ytterligere kr 200.000.</p> <p>En positiv medlemsvekst i en vanskelig periode for Norsk idrett slår positivt ut på post 2 og 3 i tillegg en bra måloppnåelser på post 3 oppgaver. Det gjør at vi nå står med rundt kr 500.000 i merinntekter en det budsjettet som ble fremlagt på forrige styremøte.</p> <p>I budsjettoppsettet er det en «rest» på ca. kr 200.000 i ubudsjetterte post 3 midler.</p> <p><b>Vedtak: Styret ber administrasjonen legger frem et forslag til budsjett der de økte tildelingene for post 2 og 3 skal prioriteres innenfor områdets rammer.</b></p>	GS	15. Mars
<b>Sak 47-21/23</b>	<p><b>Endringsforslag konkurransereglement Flattvann</b></p> <p>GS presenterte forslag som modereres noe i forhold til først innsendte endringsforslag, hvor TKF gis en myndighet til å dispensere i forhold til deltagelse i aldersklasser, i et prøveår.</p> <p><b>Vedtak: Styret tar endringsforslagene til orientering. Endringene evalueres etter sesongen 2023.</b></p>		
	<p><b>Orienteringer/oppfølging</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Årsmøte Norsk Friluftsliv 4. mai. Trond Glesaaen på valg. Styret forslår og innstiller Trond Glesaaen for en ny periode i styret til Norsk Friluftsliv.</li> <li>• ECA Congressen. Styret ble orientert om den internasjonale situasjonen og mulig deltakelse av Ukraina, Belarus og Russland på Congressen.</li> </ul>		

De neste styremøter over nyåret i forkant av tinget:

- Styremøte nr. 17, 22. mars Oslo/Gardermoen, fysisk møte.
- Styremøte nr. 18, i forkant av Padletinget